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PLANEJAMENT URBANÍSTIC 

 

El 15 de novembre de 2022 es va publicar en el Portal de Participació Ciutadana el 

debat previ a la redacció del Pla especial Urbanístic per la urbanització del nou accés 

del carrer de Sant Pere i Sant Pau, per tal de donar compliment al tràmit de consulta 

pública. 

Transcorregut el termini d’aquesta consulta pública us informem que, en el Portal de 

Participació Ciutadana s’han recollit aportacions que es recullen com a Annex I. 

 

El Cap de Servei d’Organització, Qualitat i Bon Govern 

Tarragona, a la data de la signatura 
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ANNEX I 

Pacificació dels entorns escolars 

Ramon 

  23/11/2022 14:17  

Els entorns escolars han de ser zones segures i pacificades, on el vianant i la mobilitat 

activa (bicicletes) tinguin un paper principal, i la presència de cotxes sigui mínima, 

principalment, per la seguretat dels nens i nenes. 

Aquest pla urbanístic va totalment en contra d'aquests principis (es crea un espai destinat 

exclusivament als cotxes sense que hi hagi espai reservat per bicicletes ni VMP, ni un espai 

suficient per vianants). 

A més, no s'hauria d'eliminar espai verd per fer-hi parkings. 

Totalmente de acuerdo 

Marta 

 24/11/2022 10:18  

Es un proyecto muy necesario para descongestionar un poco la circulación en horas puntas, 

tanto para los usuarios del colegio como para el resto de ciudadanos, ya que 

al ser pocos los accesos a Tarragona desde San Pedro y San Pablo y otras urbanizaciones 

de la zona, en horas puntas se saturan, esta podría ser una solución que minimizaría el 

tráfico en la zona. 

============================================ 

Cami Viladegats via d'un sentit amb sortida prolongació Camí Terres Cavades 

JORGE 

  11/12/2022 19:29  

El camí de Viladegats té uns 150 veins. 

Proposem 

Camí d'un sol sentit amb sortida per prolongació del Camí Terres Cavades. 

Motius 

Camí estret que no permet passar en molts trams 2 cotxes. 

Problemes d'accés als camions de la brossa. 

En cas de incendi. Quedarem cremats dons no tenim sortida. Tenim molta massa forestal. 

Possibilitat de fer un pas de vianants i carril bici per accedir al centre de la ciutat i deixar de 

dir "anem a Tarragona" 

LLISTAT D'ADHESIONS 

ROSA 

 VICTOR MAZARIEGOS CASTILLON 

 JOSÉ LUIS 

 MONTSERRAT 

 

https://participa.tarragona.cat/profiles/victormaza
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 6 COMENTARIS 

JORGE 

 11/12/2022 19:51 

A favor   

Estic totalment d'acord. Ara tinc por que amb la sequera es cremi els entorns i no pugui sortir 

ROSA 

 11/12/2022 20:01 

A favor   

Vull una sortida , he estat a punt en aquest cami estret amb dos direccions sense espai de 

tenir accident moltes vegades,. També em fa por quedar atrapada . 

Vull puguer anar a peu amb seguretatal al centre de la ciutat. 

 

JOSÉ LUIS 

 12/12/2022 15:20 

La circulació de doble sentit al Camí de Viladegats és molt perillosa tant pels vehicles com 

per les persones que van caminant, o en bicicleta... Concretament jo mateix vaig caure de la 

bicicleta al trobar-me de cara un vehicle de grans dimensions que no em deixava espai per 

passar. 

 

MONTSERRAT 

 13/12/2022 22:15 

Afegir a la resta de comentaris, que circular per aquest camí a la nit, quan tot és fosc i et 

creues amb un altre vehicle, suposa una gran dificultat. 

 

Araceli 

 21/12/2022 23:11 

Hacer la carretera de un solo sentido con salida a la prolongación del Camino de Terres 

Cavades, es una necesidad urgente . 

Por todo lo que se ha expuesto anteriormente,. 

Pero sobretodo por seguridad 

En caso de emergencia, no pueden pasar ni ambulancias ni bomberos. 

Y en caso de incendio, muchos de nosotros nos quedamos atrapados, sin poder salir. 
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Aparte de que en el día a día, no es un camino seguro ni para vehículos ni para peatones,ya 

que el camino es estrecho y está lleno de malezas, 

Estic d'acord amb aquest comentari 2  

Ricardo 

 21/12/2022 23:20 

Me parece una buena solución, poner la carretera en un solo sentido , para prevenir y evitar 

accidentes, además del tema de que en caso de emergencia no podrá acceder ningún 

vehículo un poco grande. 

Si ni siquiera viene ya el camión de la basura, porque no puede dar la vuelta! 

Estic d'acord amb aquest comentari 1  

 

 

 

 

https://participa.tarragona.cat/profiles/Riquitaun
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